
Askersunds Discgolfsällskap skrivelse 
 

Hej! 

 

Vi kommer med en sen ansökan till er i år på grund av att vi helt enkelt inte hade tillräckligt 
bra koll på start- och slutdatum för bidragsansökan. Påminnelsemailet som vi fick hamnade 
också tyvärr i skräpkorgen av nån outgrundlig anledning. Ber ödmjukast om ursäkt för detta 
och hoppas att vi kan ta del av bidragen även i år; det är en viktig kugge för oss för att vi ska 
kunna hålla vår discgolfbana i så bra skick som möjligt. 

 

Tack på förhand, 

 

 

Ricky Öhlin Thomas 

Ordförande ADGS 
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